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- projekt - 

PROTOKÓŁ NR IX/2019 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 23 lipca 2019 roku 

 

IX Sesję Rady Gminy otworzyła o godz. 9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta 

Regulska 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Wójt Gminy Kobierzyce- Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta Gminy – Piotr Kopeć 

Radca Prawny – Monika Pacholska 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram IX sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.  Odczytała klauzulę RODO. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Proszę Państwa,  zgodnie z 

paragrafem 31 Statutu Gminy stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa jest za przyjęciem 

zaproponowanego porządku obrad proszę o naciśnięcie przycisku. 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto 11 głosami /11 obecnych - przedstawia się następująco; 

 

Porządek obrad 

 

1.Otwarcie IX Sesji Rady Gminy. 

2.Przyjęcie porządku obrad. 

3.Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

4.Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Prokuratury Rejonowej dla Wrocławia-Krzyków 

Zachód otrzymanej w dniu 5 lipca 2019 roku na niezgodność z prawem aktu prawa miejscowego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi położonej w miejscowości Ślęza do kategorii dróg 

gminnych publicznych oraz ustalenia jej przebiegu. 

7. Interpelacje radnych. 

8.Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 
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9. Zapytania radnych i sołtysów. 

10. Wnioski i sprawy różne. 

11. Komunikaty Przewodniczącej. 

12. Zakończenie obrad.                                                                 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

 

Ad.4.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie / załącznik nr 2/. 

 

Ad.5. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Mecenas Monika Pacholska omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Adam Raś: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

Udział w dyskusji nad projektem uchwały wzięli:  Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik, 

Mecenas Monika Pacholska, radny Jarosław Zawisza. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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10 głosami „za” przy 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu / Radna Apolonia Kasprzyk-

Czepielinda/ podjęła uchwałę 

nr IX/170/2019 w sprawie odpowiedzi na skargę Prokuratury Rejonowej dla Wrocławia-

Krzyków Zachód otrzymanej w dniu 5 lipca 2019 roku na niezgodność z prawem aktu 

prawa miejscowego. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.6. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr IX/171/2019 w sprawie zaliczenia drogi położonej w miejscowości Ślęza do kategorii dróg 

gminnych publicznych oraz ustalenia jej przebiegu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.7. 

Brak. 

 

Ad.8. 

Brak. 



4 

 

Ad.9. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda poruszyła temat przebywania skupisk ludzi w budynku na 

ulicy Poprzecznej w Kobierzycach. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił spotkanie w sprawie bezpieczeństwa w 

kontekście wynajmowania mieszkań w celach noclegowych  na terenie gminy Kobierzyce. 

 

 

Ad.10. 

Radna Apolonia Kasprzyk - Czepielinda : 

1. Wniosek, żeby na cmentarzu w Kobierzycach od strony Królikowic zrobić kran. 

2. Podziękowanie dla ekipy porządkowej  za sumienne wykonywanie przez nich pracy. 

3. Podziękowanie dla pana Ligasa i pana Mirowskiego za szybką reakcję przy awarii studzienki. 

4. Podziękowanie za zaktualizowanie oznakowania w Kobierzycach. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił wstępną koncepcję placu targowego w 

Kobierzycach. 

 

Ad.11. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska przedstawiła komunikaty: 

Kolejna sesja Rady Gminy odbędzie się w ostatnim tygodniu sierpnia. 

 

Ad.12. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie IX Sesji 

Rady Gminy. 

Sesja zakończyła się o godz.10.15 

Liczba załączników: 2.  

 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodnicząca  Rady Gminy Kobierzyce 

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                   Elżbieta Regulska 

 

 


